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Til Britta Boel 
Direktør Børn, Læring og Job

I bestyrelsen på dagtilbudsområdet stemte 2/3 af bestyrelsen nej til ønsket om et Børnecenter - et svar i 
ikke har forholdt jer til ? 

Politisk valgte man at ligge valget om et Børnecenter i Årre ud til afgørelse ved henholdsvis bestyrelse på 
både skole OG dagtilbudsområdet. Men da der indgives to modstridende indsigelser, vælger I efterfølgende 
at gradbøje demokratiets kerne og tage en beslutning uden nærmere dialog.

De pædagogiske overvejelser og inddragelse af personale og forældrebestyrelse på 0-6 års-området vægtes 
ikke i processen? 

De to forældre fra Årre som stemte for påpegede mere ledelsestid som et krav til ønsket om et 
Børnecenter. 

Nu hvor tanken er et Børnecenter som selv skal finansiere mere ledelsestid som de ønsker, er min 
bekymring klart, at det bliver børnehavens ressourcer, der skal sikre at skolen får den ønskede ledelsestid? 

Uanset hvor processen ender, så bør man politisk overveje denne form for strategi, før den tages i brug en 
anden gang. Hvis dette skulle være en samskabelsesproces, hvor forældre og personale føler sig hørt og der 
skabes tryghed for både personale og forældre i denne strukturændring, så synes dette ikke at være 
metoden. Og hvor det faglige indhold, trivsel og chancelighed er konsensus for en god dialog - så er jeg som 
formand i bestyrelsen på dagtilbudsområdet noget fortvivlet. 

En invitation til dialog med skolebestyrelse eller politikere havde bestyrelsen i område øst gerne taget 
imod. 

Det letteste ville være at forholde sig passivt, lade Årre få et Børnecenter og glæde sig over en lidt mindre 
klynge i område øst - Men for børnenes og faglighedens skyld, så sker det ikke! 

Med venlig hilsen

Formand Winnie Lodberg Kristoffersen 

Bestyrelsen område øst 


